



Studentrådet IE

Møtereferat Studentrådet IE

Sted: Gamle elektro, møterom G108

Tid: 16:15-18:00

Dato: 21.02.23

Til stede: Helene Randem Lunde (FTV), Odd Arne Fosse (FTV), Didrik Nohre Lønvik (FTV), Magnus Dag Oseid (FTV), Marte Eriksen Hensema (IIKG), Mahamed Aseyr Ahmed (IIR), Tuva Nordbø (IDI), Lars Blütecher Holter (IDIG), Lars Kristian Lerås Furhovde (IES), Emil Bragstad (IIK), Sigrid Blystad (IIKG), Kristoffer Ngai Ulvahaug (IIR), Herman Andreas Lindskog (IIK), Maiken Aurora Andersen Gjerdsseth (ITK), Cecilie Torp Dahl (IEL), Helle Nilsen Elvebakk (LTV), Kjartan Van Dijk Festøy (IES), Tuva Vika Tholo (ITK), Tor Martin Flø Gustad (IEL), Sander Watland Nordvik (IESG), Erling Feet Nettet (IDI), Martin Guldahl (IMF), Hanna Vodopec (IDI), Morten E Althe (STi)

Frafall: Hannah Fagerli Ranheim (IEL)

Møteleder: Didrik Nohre Lønvik

Referent: Kristin Eggen

Saksliste:

Møtereferat 24.01.23 og møteinnkalling 21.02.23 ble godkjent i møte.

Runde rundt bordet

ITK- Seminar. Møte med KTV-er. Dialogmøter: fått status på oppussing på Elektro og jobber med å forbedre modsim. Møte om valg av prosjektoppgaver: Fått ny digital løsning, neste kull blir prøvekaniner. (Ønsket å senke stress hos studenter i denne prosessen). Åpent loft.


IIK - Utvidet ledergruppemøte, tatt opp jenteandelen på komtek. Er kun 13 jenter på 1. trinn. Kommet frem til at vi skal lage et "typ»-mentorprogram for å ivareta jentene. Møte med klassetillitsvalgte, lite som ble tatt opp. Møte med studentkontakter. Koordinert aktiviteter vi skal gjennomføre dette semesteret; Lunsjvenn, kakefredag, stort edru-arrangement typ minigolf, og fest for hele studieprogrammet. Laget og publisert et søknadsskjema for å søke om midler fra instituttet. Jobbet med å oppdatere nettsiden til IIK. Oppstartseminar. Studieprogrammøte.

IMF- Kjøpt kjeks til kontortid. Fått nytt bordtennisbord. Vært i møte med ULG. Hatt kontortid. Vært med i jobbintervju. Møte med Didrik.

IES -Bachelor Trondheim: Vært i ledermøte. Snakket med fagansvarlig for elektroingenør. Startet planlegging av Gjøvik-tur for IES ITV.

IJK Gjøvik- Tillitsvalgskonferansen – og oppstartseminar i Trondheim. Sendt ut påminnelse om å registrere seg i riktig manntall. Hatt møte med alle KTV- ene vi har ansvar for, og fulgt opp noen saker herfra. Dialogmøte med Frank. Studentparlamentsmøte. Sendt mail til KTV for å få kontaktinformasjon vi mangler

LUR - Seminar og tillitsvalgskonferansen. Hatt Kontortid. Jobbet for å få fikset bordene på identitetsarealet vårt. Jobbet med å finne løsninger for å gjøre arbeidsmengden i 5.semester mer overkommelig. Møte med Praksisutvalget.

IES - Siden sist har det blitt gjort følgende: Seminar (Lættis). Ledermøte med IES der følgende ble tatt opp fra min side: Oppfølging av IES' brudd med gratisprinsippet. Har her prøvd å få oversikt over hva som blir gjort, hva som er prosessen, og hvem som har ansvar. De har da nye kit, og de evaluerer forløpende om det er passende, der er noen i ingeniørstigen som har ansvar. Mulighet for mer valgfag på elsys, da knytta til V.2 klasse og H.3.klasse. Arbeidsplasser på elbygget. Videre er det ønskelig fra min side at FTV-ene tar opp følgende da det er mer deres område(?) Grupperom på elbygget, fleire grupperom blir tatt og brukt i fag eller til grupper studenter, men da uten erstatning. Utvide timeren på skapa bak EL5 til 18-timer istedenfor 12. Mulighet for enmanns digitale møterom på EL-bygget som er godt lydisolerte, dette fordi det skjer en del møter digitalt via teams og det er vanskelig å finne møterom som passer uten å forstyrre andre, ala det som er i NV gangen (Der er en slik rund lydisolert greie som man kan ta telefonsamtaler/møter i). Kjører so klart Åpent loft 

IES Gjøvik- Oppstartseminar i Trondheim. Pratet med KTV-ene. alt vel. Studentparlamentsmøte i Gjøvik. Prøvet å få flere til å søke om å bli tillitsvalgt.

IDI Trondheim- Seminar. Fått tilgang til semesterundersøkelsen til instituttet. Jobbet med ryddeordning for det nye kjøkkenet på A3. Hatt kontortid.

IDI Gjøvik-Tillitsvalgskonferanse og seminar i Trondheim. Møte med KTV-er. Jobbet videre med å skaffe møbler til diverse rom. Studentparlamentmøte. Fortsatt å spredt info om valget som kommer om ikke så alt for lenge, prøvd å rekruttere folk til å stille.

IEL – Seminar. Dialogmøte med Instituttet. Styregruppemøte. Hannah skal være med i prøveforelesning. Åpent kontor. Fått kjøleskap på bachelorsal. Meldt fra om tilgangstrøbbel etter spørsmål fra KTV. Etterspurt fremgang på arbeid med ekskursjoner på studiene.

STi- Siden seminaret den 10. - 12. februar, har jeg vært på reisefoten til Gjøvik. Her besøkte jeg sammen med arbeidsutvalget i Studenttinget Studentparlamentet i Gjøvik og deltok på et Studentparlamentsmøte som observatør. I Gjøvik møtte vi også viserektor i Gjøvik, Gro Iren Kvanli Dæhlin.

Det har vært en del møter, men her er en kort oppsummering av det viktigste:

- Fakultetsforum 16. februar: Tilrettelegging for opptak av forelesninger. Her ble det diskutert ulike dilemmaer og uklare områder med tanke på juridiske rettigheter og GDPR. Konklusjonen er at det er et behov for klare retningslinjer, og tydeligere kommunikasjon til studentene.

- Dekanmøte: For tiden legges det ned mye arbeid i arbeidsutvalget opp mot campussamling og campusutvikling. I dekanmøtet har alt fra kuttlistor, arbeidsareal for ansatte og plassering av læringsareal blitt diskutert.

FTV-gjort siden sist:

- Planlagt og gjennomført seminar
- Ledersamling
- SR-siving og SR-ing, opptaksmodellen
- Laget undersøkelse om utbytte av forelesninger sendes ut i morgen.
- Dialogmøte med prorektor for utdanning Marit Reitan og fakultetet IE.
- FTV-forum, pedagogisk komite, prøveforelesning og intervju, rutiner.
- Ledergruppemøte (LG), forsikring på Lab-arbeid. Dette er tatt opp NTNU sentralt.
- Neste ledergruppemøte er agendaen areal på fakultetet IE.
- Dekan Ingrid har bestemt at alle ITV og FTV ved fakultetet IE skal ha Lønnstrinn 24.
- Vi er sitert i Universitetsavisa angående forslag til ny opptaksmodell.

OR-sak 08/23 Orientering om stillingsinstruksjer

Didrik orienterte om at stillingsinstruksene til ITV og FTV skal revideres.

SR-sak 09/23 Innspill på kvalitetssikringssystemet

Helene presenterte saken. Hvordan oppleves referansegruppensystemet nå?

Bli referansegrupperapportene brukt i etterkant?

Bli undersøkelser brukt i tillegg til referansegruppene?

Har dere idéer om hvordan kvalitetssikringen kan bli gjort bedre?

Innspill:

- I et emne går faglærer ut i slutten av en forelesning slik at referansegruppen kan få tilbakemeldinger fra medstudenter.
- Vanskelig å finne studenter som ønsker å sitte i referansegruppene.
- Referansegrupperapporter bør legges på teams. Man må være obs på gamle emnekoder.
- NTNU må skape bedre insentiver for å være med i referansegrupper.
- Forslag å ansette studentassistenter i 40 % som kan være referansegruppeansvarlig i tillegg til 60% vanlig studentassistentjobb.
- Referansegruppensystemet er avhengig av hvordan forelesere ser på dette selv. En formalitet som ikke er tilstrekkelig.
- I enkelte fag er det ikke opprettet referansegrupper.
- IE sender ut mange spørreskjema, men de kommer litt sent i semesteret. Gjerne uke 5-eller 6 og tillegg til en evaluering.
- Forelesere må være villige til å se nytteverdien i tilbakemeldinger fra studentene.
- Fint å kombinere spørreundersøkelse og referansegrupperapport.
- Referansegrupper fungerer der forelesere er interessert i tilbakemelding.

- Kasper (NTNUs verktøy for utdanningskvalitet, hvor alle emnerapporter og referansegrupperapporter ved NTNU blir lagret). Det jobbes nå med en ny og bedre versjon av Kasper.
- Avdeling for Utdanningskvalitet presenterte dette på tillitsvalgskonferansen 10.02.23. Det vil bli nye funksjoner for å hente ut data. Planen er at tillitsvalgte skal få tilgang.
- Studentrådet IE kan invitere fagpersoner som kan presentere Kasper i et studentrådsmøte.
- Studieprogramrådene skal gjennomføre evaluering av emnene annet hvert år. Nestlederne på instituttene har ansvar for dette.
- Kravet til samarbeid er at det skal være dialog mellom forelesere og studenter.

SR-sak 10/23 Workshop om samarbeid med PTV

Odd Arne presenterte saken. Kjenner PTV ene til stillingsinstruksen sin?

Har dere faste møter med PTV-ene?

Er det innspill PTV-ene kommer med som er relevante å dele?

Innspill:

- I Ålesund har vi møte med KTV, ITV og PTV hvor det er mulig å komme med innspill. Instituttet sponser mat.
- PTV-stillingsinstrukser er kjent på IDI og IIK. På IDI er det mange PTV. ITV-ene fordeler samarbeidet med PTV.
- På IES er ITV også PTV. Naturlig å ha begge stillingene. Lettere for medstudenter å forholde seg til.
- PTV er en egen stilling og skal velges på en demokratisk måte. På HF og SU gjøres dette på allmøtene på Instituttene.
- På IMF er det omvendt hvor KTV også er PTV. Dette valget er nå blitt formalisert.
- Institutt for fys/mat har ikke studentrepresentant i studieprogramrådet.
- I industriell matematikk er ikke PTV lønnet.
- FTV-ene kan se på forslag til endring i stillingsinstrukser til ITV angående PTV-stillingen.

SR-Sak 11/23 Innspill saker til FTV-forum

Odd Arne presenterte saken. Det ble gjennomført en workshop i møte.

Overgang fra hjemme- til skoleeksamen

- Har dere observert noen utfordringer i byttet tilbake til skoleeksamener?
- Opplever dere at skoleeksamener var lettere før pandemien?
- Er det bra samsvar mellom øvingsopplegg og eksamener?
- Er det en idé å ha prøveeksamener i fag som har byttet vurderingsform?

Innspill:

- IDI- karakterene har gått litt ned på hjemmeeksamen etter pandemien.
- IES, snittet har gått ned. Øvingsopplegget er mye vanskeligere, mens eksamen er ok.
- Positivt med prøveeksamen.

- IMF, under pandemien ble det avholdt muntlig eksamen, veldig gode resultater. Skriftlig eksamen mer normal fordeling.
- Bedre med mappevurdering.

Eksamensdatoer

- Når blir eksamensdatoene publisert?
- Er det viktig for studentene å vite når eksamen skal være før de velger
- emner?

Innspill:

- ITK, 4.kl er det mange valgemner og eksamensdatoene kommer sent. Mange av emnene er ikke kollisjonsfrie i forhold til eksamen.
- IMF, viktig at datoene kommer tidlig slik at man tidlig kan komme i gang med å velge emner. Senest første uke før studiestart.
- Når datoene kommer så sent, har man ikke mulighet til å klage.
- Noen eksamensdatoer kommer veldig sent.
- Rekkefølgefeilene er på grunn av eksterne tekniske løsninger. Eksamen skal ha en gjennomgang av sine rutiner.
- Det er matriseutregningen og kollisjonsfritt som gjør at det er en omfattende jobb og få dette til.

Forskjeller studentassistenter og læringsassistenter

- Det er en forskjell mellom studentassistenter og læringsassistenter i lønn og krav (LAOS). Er dette et skille som praktiseres i studentansettelser på IE?

Innspill:

- IDI må alle ta LAOS kurs og er ansatt som læringsassistenter.
- Dette varierer på Instituttene. FTV-ene undersøker praksisen.

Hvordan studenter integreres i forskningsarbeid

- Skriver studenter bachelor- og masteroppgaver som en del av
- forskningsgrupper? (Tar en runde per institutt)
- Blir studenter ansatt som forskningsassistenter på IE?
- Blir undervisning knyttet opp mot pågående forskning?
- Er det andre måter studenter blir involvert i forskning på?

Innspill:

- IES, sendte spørsmålene til instituttleder. Bachelor skrives i samarbeid med industri eller internt. Master skrives i stor grad i relevant forskning innen visse hovedprofiler. Få studenter blir ansatt som forskningsassistenter. Noen få sommerjobber. Undervisning blir knyttet opp mot pågående forskning både internasjonalt og internt. Studentene blir involvert i master- og forskningsoppgaver.
- På kybernetikk er studenter knyttet til forskningsgruppe.
- IMF- bruker lite forskningsassistenter. Forskningsassistent kan søke stipend.
- PHD- oppgaver kan være knyttet til masteroppgaver.
- Oppfordrer at ITV-ene sender spørsmålene til instituttlederne.
- FTV-ene kan høre med Sintef som tilbyr sommerjobber.

Eventuelt

Areal

- Hvilke prioriteringer bør IE ha?
- Hvor er det areal-mangler?
 - Undervisning, lesesal, bachelor/ Master, Lab, identitetsareal
 - Er arealene til en god standard

Innspill:

- Ønskeliste, mangler og areal studentene er fornøyd med, sendes på e-post til FTV-ene innen 28.02.23.
- Problemer at ventilasjonsanlegget blir slått av på lesesaler ettermiddag og kveld.

Husk:

- Sjekke manntall i valgweb
- Svar på spørreskjemaene

Delgater til landsmøte til Norsk studentorganisasjon (LMNSO)

Morten orienterte om at det skal velges delegater til landsmøte til Norsk studentorganisasjon (LMNSO) torsdag 23. februar på Studenttingsmøte.

Vi fra Studenttinget håper at det blir mange gode kandidater som er motiverte og har lyst til å stille! Les mer på Studenttinget.no. Landsmøte er 14.-16. april. Saksliste blir klar over helga.

Emil ITK

- Fått tilbakemelding om at enkelte forelesere ikke har kjennskap til karaktersetting.
- Dette står i [Studieforskriften kapittel 5. Vurdering](#)

Nettsider:

- Studentdemokratiet sine nettsider blir revidert og vi vil gå over til å bruke Squarespace ved redigering.

E-post

- Studentdemokratiet får nye e-postlister i løpet av våren 2023.

Møtekritikk

- Litt vanskelig å involvere seg i diskusjonene rundt bordet på teams.
- Bra med breakout-rooms på teams.
- Gjerne sende spørsmål og kommentarer i chaten.
- Mange gode saker.
- Dårlig lyd på teams.
- Fint med runde rundt bordet i forkant.
- Bra møte og lærerikt.
- Effektivt og relevante saker.
- Etterstrebe fem min pause.
- Fint om FTV-ene kan ha en Hight light fra runden rundt bordet.
- Bra med workshop i en uformell setting. Gode saker.
- Fint å høre hva de på teams tenker. Gjerne ti min pause.
- Mange oppklarende orienteringssaker, men gjerne mere aktuelle diskusjonssaker.
- Gode innspill på fakultet og instituttnivå.